
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren
Transportministeren

Dato: 21. oktober 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Vil ministeren oplyse om regeringen vil overveje at videreføre dele af Sommerpakken,
herunder færgetakster og fradrag for udlejning af feriehuse, hvis disse vurderes at have
været succesfulde og levet op til formålet om at øge turismen og skabe udvikling i
landdistrikterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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